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Kom nu pas toe aan beantwoording van deze mail! Veel dank!! We gaan ook in het nieuwe jaar gewoon weer door met onze

analyses voor de crisisorganisaties, zo lang het nodig is. ©

En hoewel Driekoningen al is geweest, hierbij toch nog de beste wensen voor 2021 !!

Van: 8.1.2: 5.1.2¢ ) JIEEE @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 23 december 2020 14:18

Aan:KEI)EEc inv >
Onderwerp: RE: Omgevingsanalyse VWS COVID-19 | 23 december

Man man man wat ben ik trots op jullie. Ook fijne feestdagen voorjouw top team.

Met vriendelijke groet,

(2
Em

van:IEEBEEN0 ninvvs ofDatum: woensdag 23 dec. 2020 12:51 PM

Onderwerp: Omgevingsanalyse VWS COVID-19 | 23 december

Dag collega’s,

Zie in de bijlage de VWS-omgevingsanalyse met een beeld van de afgelopen 24 uur. Hieronder alvast de samenvatting. Dit is de

laatste omgevingsanalyse in het Kerstreces. En daarmee ook van heel 2020 waarin we ruim 220 omgevingsanalyses hebben

opgeleverd! Hopelijk zullen er in het nieuwe jaar minder analyses nodig zijn en gaan we snel weer "terug naar normaal’.

Uiteraard blijft team M&A alle Covid-ontwikkelingen monitoren, evenals ander relevant en belangrijk VWS-nieuws. We blijven

hierbij contact houden met alle betrokken collega’s. Na het reces starten wij de omgevingsanalyses weer op.

We wensen iedereen mooie feestdagen toe en alvast een voorspoedig 2021.

Groet,

Team Monitoring & Analyse | Directie Communicatie, VWS

vragen? Mail naar[EAN© minvws.nl

Samenvatting
¢ Ging het afgelopen weken vooral om de vaccins en de nieuwe lockdown, 'ineens' staat de ziekenhuiszorg weer volop in de

belangstelling nu zij 'hard aan de noodrem' moet trekken en alle niet-acute, planbare zorg moeten uitstellen. Media

benadrukken dat het Kabinet de reguliere zorg tijdens de tweede golf niet weer wilde afschalen, wat 'jammerlijk mislukt’ is,
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aldus commentaar van De Telegraaf.

Media koppelen de afschaling van de reguliere zorg aan de weekcijfers van het RIVM die met ruim 83 duizend besmettingen
een forse toename liet zien t.o.v. de week ervoor. Het is nog te vroeg om de effecten van de lockdown terug te zien in de

cijfers, aldus media.

Ziekenhuizen laten dinsdag direct weten zich 'overvallen' te voelen door de aankondiging van het afschalen van zorg.

Verschillende ziekenhuizen laten weten dat zij vooralsnog géén zorg zullen afschalen. Andere ziekenhuizen stellen al langer niet-

acute zorg te hebben afgeschaald. Het Rijnstate ziekenhuis in Arnhem roept mensen op asjeblieft niet meer te bellen — "De

centrale kan er elk moment uitvliegen. Onze mensen aan de telefoon dreigen om te vallen. Niet meer bellen." Volgens
had de boodschap 'niet op een ongelukkiger moment kunnen komen’, zo kort voor Kerst.

De boodschap van Kuipers wordt geillustreerd door verhalen vanuit het Elisabeth-TweeSteden Ziekenhuis in Tilburg waar de

chirurgen al wekenlang niets anders doen dan slechts levensreddende ingrepen. "lederéén hier is een spoedgeval”, zegt

de planner die operatieschema'’s indeelt. Zo heeft vaatchirurg[IEEE(ETZ) al twee keer achter elkaar

een operatie aan een vernauwde halsslagader moeten uitstellen, waardoor de patiént dagenlang het risico halfzijdig liep

verlamd te raken. "lk vind dat waanzinnig slechte zorg", eet | BEN
In verschillende ziekenhuizen wordt gevraagd of de medewerkers hun verlof tijdens de feestdagen willen intrekken, terwijl het

personeel echt 'op' is. "Je slaapt weinig, en je vraagt je af: komt hier een einde aan? Waarom houden mensen zich niet aan de

coronaregels? Dat hakt er enorm in", zegt anesthesioloog 5.1.2e

Er is door huisartsen veel minder doorverwezen naar o.a. medisch specialisten, ggz-professionals en fysiotherapeuten dan

normaal, meldt Zorgdomein. Het gaat om 1,7 miljoen doorverwijzingen minder dan verwacht; zo'n 12 procent van het totaal

aantal doorverwijzingen. De grootste daling vond plaats in maart en april. Zorgdomein verwacht dat er de komende tijd weer

een sterkere daling te zien is vanwege de verdere afschaling van de reguliere zorg.

De GGZ ziet een 'forse' stijging van het aantal crisismeldingen bij jeugdinstellingen, vooral in de Randstad, West-Brabant en het

oosten van het land. VoorzitterBEE "We roepen alle gemeenten op om zorgprofessionals alle ruimte te bieden om

de benodigde zorg te verlenen. Knellende budgetplafonds moeten er in deze noodsituatie echt vanaf, de hulp en de extra inzet

van personeel vanwege de toenemende zorgzwaarte moet gefinancierd. De stijging van kinderen en jongeren die sinds corona

in de problemen komt is schrikbarend en vereist directe actie."


